

## Møteinnkalling

Til:	Instituttleder møtet		
Kopi til:	Seksjonssjefer HF, Kontorsjefer HF		
Gjelder:	<b>INSTITUTTLEDERMØTE - TIRSDAG 09.03.2021</b>		
Møtetid:	09.00-12.00	Møtested:	Teams

Saksnr.	Saker	Tid
<b>HFL 30/2021</b>	<b>ORIENTERINGER</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Korona</li><li>• HUMSAM</li><li>• Nytt fra studier</li><li>• Nytt fra forskning</li><li>• Ansettelsesprosessen for instituttledere</li><li>• Fakultetsstyret 03.03</li><li>• Normeringsprosjektet – (Vedlegg: Rapport fra arbeidsgruppa, tilleggsnotat fra arbeidsgruppa og e-post fra arbeidsgruppa).</li><li>• Investeringsplanen, kort orientering av Ståle</li></ul>	<b>09.00- 09.40</b>
<b>HFL 31/2021</b>	<b>NYTT OPPLÈGG FOR UNDERVISNING FRA 8. MARS</b> <p><i>Hensikt med saken:</i> Det vises til Innsidamelding og e-post fra rektor om mer fysisk læringsaktivitet på campusene fra mandag 8. mars. Det legges opp til en kort runde om oppleggene ved instituttene.</p> <p><u>Sakspapir:</u> Innsida-melding av 02.03.2021 til alle ansatte.</p>	<b>09.40- 10.00</b>

**Postadresse**  
7491 TRONDHEIM

**Org.nr. 974 767 880**  
E-post:  
postmottak@hf.ntnu.no  
<http://www.ntnu.no>

**Besøksadresse**  
Dragvoll, Bygg 2, nivå 5

**Telefon**  
+47 73 59 50 00  
**Telefaks**  
+47

**Saksbehandler**  
Tlf: +47

<b>HFL</b> <b>32/2021</b>	<b>STUDENTENES PSYKOSOSIALE MILJØ.</b> <i>Hensikt med saken:</i> Erfaringsutveksling og drøfting av om planer/tiltak og bruk av midler Instituttlederne orienterer kort (3 min) Fakultetstillitsvalgte: orienterer om hvordan situasjonen er sett fra studentenes side (5 min)	<b>10.00-</b> <b>10.40</b>
<b>HFL</b> <b>33/2021</b>	<b>ADMINISTRATIVE UTFORDRINGER VED HF</b> v/administrativ leder  <i>Hensikt med saken:</i> Orientering om - og drøfting av tiltak og planer for å bedre situasjonen i fakultetsadministrasjonene og dermed tjenestenivået til instituttene.  <u>Sakspapir:</u> Presentasjon i møtet	<b>10.40-</b> <b>11.10</b>
<b>HFL</b> <b>34/2021</b>	<b>INNSPEL TIL BIBLIOTEKSEKSJONEN FOR HUMANIORA, SAMFUNNS- OG UTDANNINGSVITENSKAP OM INNKJØP AV LITTERATUR</b>  <i>Hensikt med saken:</i> Prodekan og seksjonsleiar for forskning er inviterte til eit møte med seksjonen for humaniora, samfunns- og utdanningsvitskap ved <a href="#">Universitetsbiblioteket</a> , og vil i forkant av dette leggje til rette for ei drøfting av forslag og innspel på følgjande område: <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Forslag til gode ordningar/system for kommunikasjon mellom fagmiljøa våre og biblioteket</li> <li>2. Kva prinsipp biblioteket bør leggje til grunn for innkjøp av litteratur</li> </ol> <u>Sakspapir:</u> Presentasjon i møtet v/ Hanne Siri, Bjørn	<b>11.10-</b> <b>11.40</b>

<b>HFL 35/2021</b>	<b>STUDENTENES KVARTER</b>	<b>11.40- 11.55</b>
<b>HFL 36/2021</b>	<b>YMSE</b>	<b>11.55- 12.00</b>